
Osadní výbor Nová Ves 

 

Zápis č. 6/2/2023 z 13.4.2023 (z důvodu nemocnosti a prac. zaneprázdnění provedena změna     

                                                dohodnutého termínu) 

Prezentace: Bořecký, Poláková, Zajíc, Součková, Spiegel 

 

Program, jeho výstupy, zajišťující osoba 

 

 I.  Kontrola úkolů 
 

Ze zápisu z 3.11.2022 

 bod 3. Letní noc na „place“ - trvá – na květnovém zasedání bude provedeno detailní 

rozpracování vč. odpovědnosti  

 bod 6. Založení spolku v NV – trvá 

 bod 8.a) El. přípojka hřbitov – je třeba zajistit funkčnost – v řešení 

                                  b) El. a vodovod. přípojka před objekt prodejny COOP – v realizaci 

                   -   bod 9.b) Osvětlení sochy Jan Nepomuckého – v řešení 

    

Ze zápisu z 14.12.2022 
      - bod 1. Zásilkovna v NV – Městem podána žádost  - v řešení - Zajíc 

      - bod 4. Pořízení minitrakroru pro letní a zimní údržbu v NV- žádost na Město podána (Městem     

                    od prosince 2022 nebylo reagováno) - v řešení – Bořecký, Zajíc  

      - bod 5. Doplnění nebo nová výzdoba vánočního stromu pro r. 2023 – trvá 

      - bod 6. a) a b) Projednání s Lesy ČR s.p. umístění kontejneru u hřbitova v NV a propojení     

                             „Proklaté“ s NV cestou pro cyklisty a chodce – po požádání Ing. Svobody o      

                              součinnost/pomoc – po prvním jednání zatím negativní stanovisko -  i nadále v      

                              řešení (požádán o pomoc i pan starosta ) – Bořecký, Zajíc 

 

Ze zápisu z 12.1.2023 
                   - bod 2. Umístění montované kontejnerové stavby na pozemku ve vlastnictví Města 

                                 (mezi „Mateřskou školkou“ a objektem prodejny COOP) včetně zbudování  

                                 inženýrských sítí - v řešení - Bořecký, Zajíc 

                  -    bod 4. Úprava hřiště v NV - dokončeno 

                  -    bod 5. Vizuální kontrola potřeby prořezu stromů v NV a okolí členy OV v zájmu      

                                  předcházení hrozící škodě na zdraví a majetku – trvá  

                  -    bod 6. OV žádal Město o prověření situace v řešení problematiky vysokého podílu   

                                  dusičnanů v pitné vodě dodávané do NV a zaslání písemného výsledku      

                                  prověření OV pro další informaci znepokojeným občanům.                
                                  Na tuto žádost z ledna 2023 nebylo Městem reagováno – trvá - Bořecký. 

 

Ze zápisu z 10.2.2023 

 bod 3.  Urgence vyvázání větví u památné lípy na hřbitově v NV – trvá – Bořecký 

 bod 4.  Umístění pitka u dětského hřiště v NV včetně doplnění o podružné měřidlo         

                                    -  v řešení – Zajíc, Spiegel 

 bod 5.a) Odvod dešťové vody z místní komunikace (u rybníku) – v řešení – Zajíc                 

                                  b) Oprava cesty od domu Matouškových pod dům Pekových – opraveno 

 bod 6. Celodenní vstup do Aqualandu Moravia dne 17.3.2023 – realizován s 30         

                                   účastníky – akce hodnocena kladně 

 bod 7. Urgence zajištění zimního prac. oděvu a termoprádla pro pana Spiegla, prac.      

                                    údržby vyčleněného pro Novou Ves,   požadavek byl e-mailem doplněn o      

                                    nářadí potřebné k řádnému výkonu práce – Bořecký, Spiegel 

 



 bod 8. Rozmístění v Nové Vsi laviček včetně odpadkových košů vybavených sáčky          

                                   na psí exkrementy hodnoceno občany velmi kladně, následně byl zajištěn     

                                   odvoz odpadků a doplňování sáčků. Na facebooku bude umístěna výzva pro            

                                   „pejskaře“ k využívání tohoto vybavení a tím udržování čistoty v obci - Zajíc 

 bod 9. Byl prověřen stav poškození mostu nad rychlostní silnicí za účelem zajištění   

                                   opravy a tím předejítí většímu poškození a vyšší škodě (fotodokumentace  

                                   provedena). ŘSD  v r. 2019 provedlo prohlídku a přes zjištěný stav poškození       

                                   nebylo dále nic řešeno. ŘSD bylo13.3.2023 e-mailem přislíbeno provést do       

                                  14 dnů mimořádnou prohlídku mostu za účasti konzultační firmy SHP TS, kde  

                                   bude stanoven rozsah nutných opatření, aby nedocházelo ke zhoršování stavu.  

                                   K prohlídce bude přizván zástupce Města. 

                                  OVNV nabízí Městu zajištění přibližného nacenění opravy - Zajíc, Bořecký  

 

Ze zápisu z 9.3.2023 

                  -  bod 1.  Město odsouhlasilo odkoupení domu za odhadní cenu od paní Zdeňky      

                                  Čermákové, Nová Ves č. 22 s tím, že s paní Čermákovou bude současně    

                                  uzavřena nájemní smlouva na byt v Penzionu, ul. Tyršova, Pohořelice 

                   - bod 2.  Zabezpečovací oplocení u kontejneru pro údržbu – v řešení. 

                   - bod 3.  Návrh názvu montované kontejnerové stavby a návrh na aktivity v ní 

                                  provozované – trvá. 

                                  Na facebooku za tímto účelem bude vyhlášena anketa - Zajíc  

 

II. Nové úkoly 
 

1. Vzhledem k šíření informací, že v Nové Vsi dochází k úhynu psů a koček způsobených 

otravou, bude na facebooku umístěna žádost o potvrzení pravdivosti těchto informací, 

včetně jejich konkretizace - Zajíc.  

            Na základě zjištěného výsledku zajistíme přijetí příslušného opatření 

2. Je třeba provést ořezání od větru polámaných větví ořechu před domem paní Mandíkové – 

Zajíc 

3. OVNV prověří možnost výroby kalendáře Pohořelice-Nová Ves pro rok 2024 (přibližně 150 

ks) – Bořecký, Zajíc 

4. Urgence zajištění písemných reakci příslušných oprávněných osob na žádosti uváděné 

v zápisech OVNV. V systému údajně zaregistrováno, ale k realizaci zatím nedošlo – viz 

např.: bod č. 4 (14.12.2022) – pořízení minitraktoru, bod č. 6 (12.1.2023) – řešení 

problematiky vysokého podílu dusičnanů ve vodě dodávané do Nové Vsi. 

           Ostatní žádosti musely být s oprávněnými osobami Města s problémy operativně řešeny       

           členy OVNV. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


